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                                                     PROCES  VERBAL  
 
        Incheiat  astăzi  25 aprilie  2024 în cadrul ședinței ordinare a Consiliului local al comunei Holboca , 
județul  Iași. 
       Sedința  a  fost convocată de  primarul comunei Holboca prin dispoziția nr.189  din  18 aprilie 2024, cu  
următoarea ordine  de  zi : 

           1. Proiect  de  hotărâre  privind  modificarea  bugetului  comunei  Holboca. 
           2. Proiect  de  hotărâre  privind acordare facilități  transport  pensionari. 
           3. Proiect  de  hotărâre privind  scăderea  creantelor  fiscale  pentru contribuabili  neidentificabili. 
           4. Proiect  de  hotărâre  privind  concesionarea  suprafeței 565 mp teren. 
           5. Alte  probleme  curente. 

 
        La  ședință  au  fost  convocați  17 consilieri  și  sunt  prezenți 14.Lipsesc  d-nii consilieri  Andrieș  
Corneliu, Gociu  Adrian-Ionuț si Curmei  Marian. 
     De  asemenea participă la ședință și delegații sătești :Grăunte Daniel si Pandelea  Costel. 

  Ședința  este  deschisă de dl consilier  Cotea  Flavius-Gabriel – președintele  de  sedință,care prezintă  
ordinea  de  zi  potrivit  dispoziției primarului  comunei  Holboca  de  convocare  a CL  Holboca  în  ședință 
ordinară. 
    Se solicită completări/modificări  la  ordinea de  zi . 
     D-na  Zaharia Mariana –secretarul general al  UAT Holboca  propune  suplimentarea  cu  urmatoarele  
proiecte  de  hotarare: 

  -Proiect  de  hotărâre  privind retragerea si radierea dreptului de folosinta gratuită atribuit beneficiarilor 
 în temeiul Legii nr.15/2003  . 
    -Proiect  de  hotărâre  privind privind completarea  domeniului  public al  UAT  Holboca și  contractul de  

delegare a  gestiunii serviciilor publice  de alimentare cu  apa  și  canalizare. 

       Dl consilier  Cotea  Flavius-Gabriel- președintele de  ședință  supune  aprobării CL Holboca ordinea  
de  zi  ,inclusiv  completările prezentate  anterior. 
       CL  Holboca aprobă cu  14 voturi  pentru. 
        Trecându-se la ordinea zi  are  cuvântul d-na Zaharia  Mariana - secretar  general  al  UAT  Holboca  
pentru a  prezenta  proiectul de  hotărâre  privind  modificarea bugetului  local  al  comunei  Holboca.. 
          CL  Holboca aprobă cu  14 voturi  pentru. 
         Pentru următorul  punct  al  ordinii  de  zi  are  cuvântul d-na Zaharia  Mariana - secretar  general  al  
UAT  Holboca  proiectul de  hotărâre  privind  acordarea de  facilități pentru  transportul  public pentru  
pensionarii  cu  pensii sub  1500 lei  și persoanele  cu  vârsta  de  pensionare  fără  pensie. 
          Dl  Doroftei  Constantin –viceprimarul  comunei  Holboca face  precizarea  că aceste  facilităti  nu  
reprezinta  decât  diferența  între  costul  prestării  serviciilor  de  transport  public de  către CTP  și  
cuantumul  vânzării  biletelor  și  abonamentelor, lunar. 
            Se  supune  aprobarii  CL  Holboca proiectul de  hotărâre  privind  acordarea de  facilități pentru  
transportul  public pentru  pensionarii  cu  venituri  mici. 
            CL  Holboca  aproba  cu  14 voturi  pentru. 
            In  continuare   are  cuvântul  dl  Târnoveanu  Marius  Robert – administrator  public  pentru a  
prezenta proiectul  de  hotărâre privind  scăderea  din  bugetul  local  al  comunei  Holboca a  creanțelor  
fiscale  pentru contribuabili  neidentificabili. 
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       De  asemenea,  face  precizarea  că  sunt  persoane  care  figurează  în  baza  de  date  cu  amenzi  și  
mijloace  de  transport  cu  vechimi  mari de  5  ani  si  care  nu  au  putut  fi  identificate ,inclusiv  prin  
verificări  la  evidența  persoanelor. 
        Nefiind  intervenții  se  supune  aprobării CL  Holboca  proiectul  de  hotărâre privind  scăderea  din  
bugetul  local  al  comunei  Holboca a  creanțelor  fiscale  pentru contribuabili  neidentificabili. 
         CL  Holboca  aprobă  cu  14  voturi  pentru. 
         Are  cuvântul  d-na  Zaharia  Mariana – secretar  general  UAT pentru  a prezenta proiectul  de  
hotărâre  privind   concesionarea  suprafeței 565 mp teren. 
         Dl  Doroftei  Constantin –viceprimarul  comunei  Holboca  face precizarea  că  este  vorba  de un  
teren  aferent  unei  construcții  pe  care  o  societate  comercială  a cumparat-o  de  la  SC  ARTUROS  
SRL   și  care  la  rândul  sau  a  cumpărat-o  de  la  SC  AGROMEC  HOLBOCA  SA. 
          De asemenea,  face  precizarea  că  teren este  traversat  de  o  rețea  electrică  de  medie  tensiune 
deci  nu  poate  fi  folosit  pentru  a se  construi . 
          Nemaifiind  interventii  se  supune  aprobării CL  Holboca  proiectul  de  hotărâre privind 
concesionarea  suprafeței 565 mp teren  situat  în  intravilan  sat  Holboca. 
          CL  Holboca  aprobă  cu  14  voturi  pentru. 
       D-na  Zaharia  Mariana –secretarul  general  al  UAT  Holboca prezinta  proiectul  de  hotărâre  privind 
privind retragerea și radierea dreptului de folosinta gratuită atribuit beneficiarilor în temeiul Legii nr.15/2003 
asupra unor terenuri proprietate privată a Unității administrativ teritoriale comuna Holboca, județul Iași,   
care  nu  și-au   construit  locuinţe   proprietate  personală timp de  un  an  de  la atribuire. 
         De  asemenea,  face  precizarea  că  ultima  hotărâre a  CL  Holboca  privind atribuirea de teren în 
temeiul Legii nr.15/2003 asupra unor terenuri proprietate privată a UAT  Holboca  a  fost adoptată în  
noiembrie  2019, situație  în  care  a  expirat  termenul  în  care trebuiau  construite  locuintele pentru toate  
persoanele  beneficiare. 
           In  acelasi  timp ,este  posibil  să fie și  locuințe  ridicate  fără  autorizație  situatie  în  care  se  va  
proceda la punerea  în  legalitate  a acestora. 
      D-na  consilier  Melinte  Mariana consideră  că  trebuie  avute  în  vedere  si  anumite cazuri  sociale  . 
      Dl  Doroftei  Constantin-viceprimarul  comunei consideră că  este  necesară  o  inventariere  a tuturor 
terenurilor  aflate  în  domeniul  privat  al  UAT pentru a  avea  o  situație  clară. 
       Dl  consilier  Grăunte  Ionel consideră  că  luarea unei  hotărâri pe aceasta  tema ar  trebui amânată 
pentru  cel  putin  6 luni  pentru  ca  toti  beneficiarii Legii  nr. 15/2003 sa  fie  in  cunoștință  de  cauză. 
         Dl consilier  Cotea Flavius –Gabriel  consideră  că în  eventualitate  în  care  cineva  va  dori  să  
construiască  chiar  si  după emiterea  hotărârii nu va  fi  o problema, important e  să  foloseasca  terenul  
în scopul  în  care i-a fost atribuit. 
         Dl  consilier  Mistreanu Dumitru  face  precizarea  ca  si  in  aceste  conditii  se  va  vedea cine  
doreste  cu  adevărat  să  construiască. 

    Nemaifiind  interventii  se  supune aprobării  CL Holboca  proiectul  de  hotărâre  privind retragerea 
 și radierea dreptului de folosință gratuită atribuit beneficiarilor în temeiul Legii nr.15/2003 .  
          CL  Holboca  aproba  cu 14 voturi  pentru. 
          Pentru  următorul punct  al  ordinii de zi  are  cuvantul  d-na  Zaharia Mariana  pentru a prezenta 
proiectul  de  hotărâre  privind privind completarea  domeniului  public al  UAT  Holboca și  contractul de  
delegare a  gestiunii serviciilor publice  de alimentare cu  apa  și  canalizare.  
           CL  Holboca  aproba  cu 14 voturi  pentru. 
          Trecându-se la  alte  probleme curente are  cuvântul d-l consilier Dîrțu  Valentin  solicită  luarea  unor  
măsuri  privind  câinii  din  satul  Dancu, în  special  pe  str.  Dorului. 
          Dl  consilier  Grăunte  Ionel  aduce  la  cunștința  conducerii  primariei  că  în  satul  Orzeni  este  
necesar a  fi  asfaltate  drumurile  pentru  că, în pantă  fiind  ,toată  piatra  este  luata  de  ape  cand  sunt  
ploi. 
             Drept  pentru  care  s-a  încheiat  prezentul  proces  verbal . 
 
 
            Președinte  sedință,    Secretar general  al  comunei  Holboca, 
               Cotea  Flavius  Gabriel                                                                Mariana Zaharia 
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                   Se  aprobă conținutul procesului  verbal încheiat   în şedinta  CL  Holboca   din  data   
             25  aprilie   2024. 
 
         Membri  CL  Holboca ,                
 
                                                                                                                                                                                                                                                                        
 
           Obiecții 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
       
 
 
 
 
 
 
 
 
            
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


